
Zpráva zástupce kraje v Náčelnictvu Junáka 

 

LI. řádné zasedání Náčelnictva Junáka 

1. Zpráva o hospodaření 2008 

Tento materiál byl uveden s konstatováním, že rok 2008 nebyl ničím zvlášť 

výjimečný, poté byly vysvětleny dotazy členů NJ ohledně některých položek ve 

zprávě. Celkem Junák za rok 2008 vytvořil rezervu vyšší než 0,5 mil Kč. 

Zpráva byla NJ schválena. 

2. Zpráva VRJ 

Prodejna JUN je v lehkém mínusu, kde vyšší tržby byly kompenzovány vyššími náklady 

potřebnými především na obměnu starého sortimentu. 

Více informací bude dodáno na příští NJ. 

3. Rozpočet 2010 

Byla vedena diskuze nad možnostmi, jak zvýšit finanční rezervu Junáka vzhledem k 

probíhající ekonomické krizi. Padlo několik návrhů na odebrání peněz z konkrétních 

rozpočtových kapitol a jejich následné přesunutí do rezervy. Dále pak byl 

projednáván návrh na nalezení rezervy v rámci celého rozpočtu. NJ v závěru jednání 

rozpočet schválilo v podobě předložené VRJ s tím, že ekonomický zpravodaj dostal 

za úkol hledat v rozpočtu rezervy bez omezení služeb, které celému Junáku 

poskytuje KÚJ a předložit NJ aktualizovaný rozpočet o dotace z MŠMT. 

4. Rozdělování dotací 

Systém dotací ještě nebyl dokončen a bude projednán a schválen na příštím zasedání 

NJ. 

5. Návrh na změnu OŘJ 

Tento návrh ORJ Semily schválen nebyl, avšak organizační zpravodaj dostal za úkol 

tento podnět zahrnout do plánované revize celého OŘJ. 

6. Valný sněm Junáka 

NJ se neshodlo na žádném ústředním tématu příštího VSJ. Zatím se také nepovedlo 

naplnit úkol, který vzešel z návrhu KRJ Liberec na minulém VSJ v Havířově. 

7. Bambiriáda 

NJ doporučuje krajským předsedům věnovat pozornost této akci a snažit se na ní 

vytvořit prezentaci Junáka. VRJ má za úkol připravit ve spolupráci s KRJ formy 

podpory Bambiriády v Junáku. 


